



6D4N FUN-FILLED GOLD COAST

Tour Code: OOLT6D

DAY 1

SINGAPORE → BRISBANE

Depart from Singapore Changi Airport to **Brisbane** – Capital City of Queensland.

DAY 2

(MOB / BUFFET L / BUFFET D)

BRISBANE – TANGALOOMA RESORT

Upon arrival, transfer to **Holt Street Wharf** and escape to the crystal clear waters and white sandy beaches of **Tangalooma Island Resort** on Moreton Island, just over an hour from Brisbane by resort passenger ferry. The untouched national and marine parks of Moreton Bay make Tangalooma one of a few destinations in the world where you can interact with native wildlife in their natural environment, including wild bottlenose dolphins who visit their shores each evening. After lunch, take a short break or participate in an optional 4WD Quad bike ride or snorkeling tour at own expense. Later, hop on a **4-Wheel Drive** tour into some of the most picturesque areas in the National Park and see the Coloured Sands as they naturally occur in the desert and try the unusual and exhilarating sport of **Sand Tobogganing**. One of the highlights this evening is the opportunity to interact closely with wild Bottlenose Dolphins as they swim eagerly up to the beach adjacent to the well-lit jetty where they are rewarded with fresh fish being hand fed to them. Whether you are actually participating in the feeding or simply watching from the jetty, these beautiful creatures will overwhelm you.

DAY 3

TANGALOOMA RESORT

(B)

After breakfast, spend the day at leisure. You may consider participating in optional activities As Tangalooma has over 80 tours and activities on offer and more than half are free.

DAY 4

TANGALOOMA RESORT – GOLDCOAST

(B / BBQ L)

After breakfast, bid farewell to the rustic natural surroundings of Moreton Island as you hop back on the catamaran for a cruise back to **Goldcoast**. If time permits, you may participate in the Pelicans and Cormorants feeding activity along the jetty before you leave. Upon arrival, proceed to **Paradise Country Farm** to spend the day at this authentic homestead and have yourself an outback adventure throughout the trip. Watch the stockmen with their sheep or feed the kangaroos and spot the koalas in their sanctuary and get to enjoy **Aussie BBQ** lunch along with Aussie entertainment and bush dancing. Thereafter, visit **Harbour Town**, a large factory outlet shopping centre - that features various brand outlets and specialty stores which offers great savings on fashion apparel, accessories and more and the range of sales offers up to 60% discount.

DAY 5

GOLDCOAST

(B/D)

Head to the exciting **Warner Brother Movie World**, known as Hollywood on the Gold Coast which boasts 415 acres of movie magic for all ages. Enjoy the exciting Batman Adventure Ride, see the high explosive action at Hollywood Stunt Drivers Show, take a ride on Australia's most exciting roller coaster – Lethal Weapon and the thrilling Scooby Doo Ride. Don't miss the latest Superman Escape ride – an unprecedented roller-coaster ride experience with an exciting pre-show adventure themed around the world's most popular Super Hero and not for the fainthearted, chance to meet your favorite Looney Tunes characters at the Kid'WB! Fun Zone or simply walk through the amazing Matrix Exhibit. Afterwards, proceed to **Duty Free Shop** where you can purchase local products such as sheep skin, nougats, macadamia nuts and more. This evening, you may wish to participate in an optional Glowworm Night tour to enjoy an ultimate adventure in the World Heritage National Park ~ home of Australia's famous glowworms.

DAY 6

GOLDCOAST – BRISBANE → SINGAPORE

(B / MOB)

If time permits, after breakfast, spend the day at leisure. You may consider participating in **an optional** morning experience of **Hot Air Ballooning** or an optional afternoon adventure to **Seaworld**-the premier marine animal park in Australia offering amazing attractions and rides for all ages or **Catch a Crab Cruise** at Tweed River to get a chance to taste freshly cooked crab before Bid farewell to Queensland, Australia. Transfer back to Brisbane International Airport for your flight back to Singapore with sweet memories of a wonderful holiday with **Hong Thai Travel!**



Remarks :

*Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction/transport/hotel should state be unavailable.

Updated Feb '23 H



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

☎ 6533 1722 #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX

www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg



团号: 00LT6D

6天4晚 欢乐畅游黄金海岸

DAY 1

新加坡 → 布里斯本

齐聚于新加坡樟宜国际机场, 乘搭豪华客机飞往澳洲昆士兰府城 - 布里斯本。

DAY 2

(机上用餐 / 自助午餐 / 自助晚餐)

布里斯本 - 天閣露瑪島度假村

于霍尔特街码头乘坐约 1 小时的渡轮, 前往拥有清澈海水和白色沙滩的摩顿岛天閣露瑪度假村。岛上拥有着未受破坏的国家公园与海洋生态, 是世界上少有保留得最完整的自然岛屿之一。在这里可以和当地的野生海洋动物, 如宽吻海豚近距离互动。午餐后稍作休息, 或可参加度假村里主办的自费活动, 如四轮摩托车骑行或浮潜等。之后乘坐四驱车游览国家公园中一些风景如画的地带, 欣赏沙漠中自然出现的彩色沙滩; 并尝试不寻常且令人振奋的沙地平底雪橇运动, 体验以每小时 40 公里从 200 米高疾驰而下的超快感。傍晚时分, 于指定时间集合在码头, 等待可爱又顽皮的宽吻海豚游到岸边, 亲手喂食这些迫不及待的海洋生物。

*喂食野生海豚每人只限一次, 所有岛上活动须按照天气情况而定

DAY 3

(早餐)

天閣露瑪島度假村

全日自选玩乐行程, 天閣露瑪岛度假村提供着超过 80 项活动, 其中一半以上是免费的。团友可悠闲探索也可以考虑度假村内可选项目。

DAY 4

(早餐/ 烧烤午餐)

天閣露瑪島度假村 - 黄金海岸

在告别摩顿岛前, 若有机会团友可在码头参加到鸸鹋和鸬鹚的喂食活动。随后乘搭渡轮离开这个美丽的岛屿。续程前往天堂乡村农场, 并在这个原汁原味的农庄度过一天, 开始一场特别体验之旅。不仅可以看到牧羊人与他们的绵羊, 还可尝试喂食袋鼠甚至偶遇保护区内的考拉; 在此享受澳大利亚烧烤午餐并欣赏原住民的歌舞表演。游毕前往大型工厂直销购物中心 Harbour Town, 这里是各种品牌的直销和折扣专卖店, 多数时尚服装、配饰等商品均有大减价, 折扣有些甚至高达 60%。

DAY 5

(早餐 / 晚餐)

黄金海岸

前往激动人心的华纳兄弟电影世界, 它被誉为“黄金海岸的好莱坞”, 并完整的将北美好莱坞电影的魅力和刺激体验带到了南半球。在园区内有机会巧遇多个好莱坞电影角色, 甚至是华纳兄弟早期推出 Looney Tunes 系列中的卡通明星-宾尼兔、达菲鸭等。而喜爱感受刺激的团友千万别错过会在 2 秒内加速到时速 100 公里的“超人一飞冲天”, 以及无法预测前方轨道的室内云霄飞车“叔比狗幽灵飞车”; 不喜欢体验刺激的团友则可在 4D 电影院体验天摇地动的真实感受; 而有小朋友同行的, 则可享受于儿童专属游乐设施, 让全家大小都能尽情玩乐。游毕前往免税店, 尽情享受购买澳洲土产, 如羊皮制品, 牛轧糖, 澳洲坚果等。晚上, 还可考虑自费参加夜间萤火虫之旅, 在世界遗产国家公园 ~ 澳大利亚著名的萤火虫之乡享受终极探险。



DAY 6

(早 / 机上用餐)

黄金海岸 - 布里斯本 → 新加坡

如果时间允许, 早餐后, 可考虑参加自费项目~如早上的热气球体验或下午的海洋世界冒险之旅(澳大利亚首屈一指海洋动物公园, 一个为所有年龄段的人提供令人惊叹景点和游乐设施的乐园; 或者还可到特威德河乘坐螃蟹游船, 有机会品尝新鲜出炉的螃蟹。后于指定时间集合, 驱车前往机场搭乘客机返回新加坡, 希望您与康泰旅游共享假期的美好回忆!

Updated Feb 23

注:

- * 若原定的景点不对外开放, 将由其他景点代替。
- * 重大活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- * 行程顺序如有更改, 恕不预先告知。
- * 中英文行程若出现出入, 将以英文版本为依据。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

☎ 6533 1722 #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX
www.hongthai.com.sg
enquiries@hongthai.com.sg